Finally with the great faithless whore identified... fornicating with the final reconstituted, brutal system of global governance, who thought a simple face-lift could confuse the world... but John assures us that lights will go out on all them and their inventive global market and monetary schemes; prophet Daniel tells us the 4th bestial govt will be hard as iron, smashing and destroying until the whole world is broken;



最后,不信的妓女被找到……与最终重组的、残酷的全球治理体系通奸,他们以为简单的整容就能迷惑世界…但约翰向我们保证,他们和他们的创新全球市场和货币计划将全部失灵;先知但以理告诉我们第四兽政府将像铁一样坚硬,粉碎和毁灭直到整个世界被打破;

但现在,主耶稣揭示了他生命的 爱:他的新娘在羔羊的婚礼上。

But now, the Lord Jesus reveals the love of His life: His Bride at the wedding celebration the Lamb.

After this I heard something like a great voice of a vast multitude in heaven shouting, Hallelujah; Salvation, and glory, and honor, and power, belong to the Lord our God / what a contrast to previous chapters; Paul was not kidding when he wrote: God has not appointed us to wrath; but to salvation through Christ Jesus our Lord,

²because His judgments are true and right,

for He has judged the great whore, who corrupted the earth with her fornicating; and has avenged the blood of His servants on her hands.

A second time they said, Hallelujah as her incense arose for ever and ever / why do they continue to sing: Hallelujah? each chorus becomes exceedingly louder, as they realize everything He told us was true; her songs of praise and sweet-smelling offerings rise to the halls of heaven.

此后,我听见好像群众在天上大声说,哈利路亚,救恩,荣耀,权能,都属乎我们的神。/这与前几章形成了鲜明的对比:保罗写道:"神并没有安排我们发怒;倒盼望藉着我们主基督耶稣得救。

²他的判断是真实公义的。

因他判断了那用淫行败坏世界的大淫妇, 并且向淫妇讨流仆人血的罪,给他们伸 冤。

³ 又说,<mark>哈利路亚</mark>。烧淫妇的烟往上冒, 直到永永远远。/为什么他们继续唱:哈利路亚? 当他们意识到神告诉我们的一切都是真的时,每一 声合唱都变得格外响亮;她的赞美之歌和馨香的祭品 升上天庭。

- ⁴ And the twenty-four elders and the four beings fell down and worshiped God who sits on the throne, saying, Amen; Hallelujah / the redeemed of all the nations; and the 4 marvelous creatures standing closest to God; listening and echoing His every word, all worship God.
- Praise our God, all His servants; you who fear Him, small and great / doulos, all whose freedom was purchased, which the Lord did. the night He was betrayed, Jesus said: I no longer call you servants, but friends; a truth many leaders in the church have forgotten. Those learning from Jesus are His friends. His servants starting with the least... because they will be the most, sing the loudest. Many were called; but few will be great; God chose the foolish and weak to confound the wise and mighty.
- Then I heard what was like the voice of a vast multitude, like the sound of cascading waters, and like the rumbling of loud thunder, saying, Hallelujah: because our Lord God, the Almighty reigns / the sound of crashing waters is powerful; they flow from many rivers, many streams will join this chorus; like the streams flowing from Eden, north, south east and west coming together,
- Let us be glad and rejoice, and give honor to Him: because the marriage of the Lamb has come, and His wife / the Love of His life... has made herself ready.
- She was given fine linen to wear, clean and bright: for this gift of fine linen is the right deeds of the saints / notice, the Bride is given her garments to wear; which means: they're not manmade, all our filthy rags are gone; this clothing in rightness is a gift: Isaiah told us the One who was despised and rejected: when we make His soul... our offering for sin; He will see and be satisfied.

- 1 那二十四位长老与四活物,就俯伏敬 拜坐宝座的神,说,阿们,<mark>哈利路亚</mark>。 /是万国中被救赎的人。四种奇妙的生物离上帝最 近;听他的每句话,都是敬拜神。
- 有声音从宝座出来说,神的众<mark>仆人</mark>哪,凡敬畏他的,无论大小,都要赞美我们的神。/doulos 他们的自由都是主所赎的。耶稣被卖的那一夜,对他说:从今以后,我不再称你们为仆人,乃是称你们为朋友。很多教会领袖都忘记了这一点。向耶稣学习的人都是他的朋友。他的仆人从最小的开始,因为他们将是最大的,唱得最大声。许多被称为;但伟大的人很少;上帝选择了愚蠢和软弱的人来迷惑智慧和强大的人。
- *我听见好像群众的声音,众水的声音,大雷的声音,说,哈利路亚。因为主我们的神,全能者,作王了。/水的响声是大的;它们从许多河流中流出,许多溪流加入这合唱;就像从伊甸园流出的溪水,东西南北汇聚在一起,
- 7 我们要欢喜快乐,将荣耀归给他。因为 羔羊婚娶的时候到了,新妇/他的一生所爱 也自己预备好了。
- 就蒙恩得穿光明洁白的细麻衣,这细麻衣就是圣徒所行的义。/注意,新娘有衣服穿;也就是说,它们不是人造的,我们所有的脏衣服都不见了;以赛亚告诉我们那被藐视,被弃绝的,当我们将他的灵魂,当作赎罪祭。他看见了就心满意足。

And he said to me, write: Blessed are those invited to the marriage feast of the Lamb / marked with God's favor, from every nation, tribe and language; who needed Christ the deliverer, who learned His ways and walked with Him, no matter how feeble or imperfect; with each step walking more with Him.

And he also said to me, These words of God are true.

And I fell at his feet to worship him; but he said to me, Do'nt do that: I am a fellow-servant with you and your brothers and sisters who hold the testimony of Jesus / John was overwhelmed with this joyous message and tremendous vision, as this messenger sent by the Lord; who is far beyond our ability, knew his place; like John the Baptist said: I am not the Messiah:

worship God because the testimony of Jesus is the spirit of prophecy / the beginning and end of all worship belongs to Him; Jesus knows the end from the beginning; what He says can be trusted.

¹¹Then I saw heaven opened,

and look, a white horse: and He who sat on it was called Faithful and True,

and rightly He judges and wages war / which is not with His Bride -- the Love of His life; suddenly, the marriage supper is finished; and the Lord of glory is in view.

¹² His eyes were like a fiery flame, and many crowns were on His head;

AND HE HAD A NAME WRITTEN, THAT NO ONE KNEW, BUT HE HIMSELF.

子使吩咐我说,你要写上,凡被请赴羔羊之婚筵的有福了。/蒙神的恩,从各国,各族,各族的人都来了;他们需要救主基督,学习他的道,与他同行,无论他有多软弱,多不完美;每走一步,都与他同行。

又对我说,这是神真实的话。

10 我就俯伏在他脚前要拜他。他说,<mark>于</mark>万不可。我和你并你那些为耶稣作见证的弟兄同是作仆人的。你要敬拜神。/作为主派来的信使,约翰被这个欢乐的信息和巨大的异象所震撼:他远远超出了我们的能力,知道他的地位;就像施洗约翰说的:我不是弥赛亚。

因为预言中的灵意, 乃是为耶稣作见证。

/一切敬拜的起头和终,都属他。耶稣从一开始就 知道结局:他说的话是可信的。

<mark>"</mark> 我观看,见天开了。

有一匹白马。骑在马上的, 称为诚信真实。

他审判争战都按着公义。/他的新娘是他一生的挚爱;突然,结婚晚餐吃完了;荣耀的主也在眼前。

¹² 他的眼睛如火焰,他头上戴着许多冠冕。

又有写着的名字,除了他自己没有 人知道。

REVELATION 19 vs 1 启示录 19:1

recently, I heard a scholarly discussion on the 10 Lost Tribes of Israel, given by diligent messianic pastors who look for Jesus as their soon returning Messiah. Here are several facts regarding the lost tribes of the House of Israel that most people do not know, beginning with:

The first exodus by sea; following the time of Egyptian slavery, recorded by Diodorus Siculus those who left Egypt formed the Greek and Roman City States, and their later westward movement to the Iberian Peninsula, then to Ireland and Scotland; most of the tribes of Israel never returned to the land of Abraham. Check out: The Promises of God to Abraham, Isaac and Jacob

The **second** exodus, what Moses recorded: those who went with him through the wilderness, who enter the land promised to them; then 700 years later due to their faithlessness, and rejection of God's Covenant of promise at Sinai in Arabia; they went into Assyrian captivity; and resettled at the foot of the Caucasus Mountains. They were lost to recorded history; until recent tracing DNA as tribal groups crossed the Russian steppes; some turning south toward Turkey and Romania; others turning northward to Scandinavia.

The language spoken in Wales is so similar to the Hebrew language, that most Jewish people who visit Wales have little difficulty communicating.

The language of the Carthaginian Empire -- northern Africa during the 7th to 3rd centuries BC, had the same Hebrew language and coinage as in Jerusalem and Phoenicia (modern day Lebanon) trading with Tarshish -- southern Spain and regions beyond - bringing us to the 10 Lost tribes in America and the extensive covered up information, due to our genius 21st century educators peddling their **Darwinian religion**: that they believe: we all came from monkeys, who miraculously came from trees and rocks, that miraculously came from nothing. Check out: Dr. James Tour setting straight the difference between fact and theory.

最近, 我听到了一场关于以色列失落的 10 个部落 的学术讨论,是由勤奋的弥赛亚牧师进行的,他 们寻找耶稣作为他们即将回归的弥赛亚。以下是 关于大多数人不知道的<mark>以色列家族</mark>的失落部落的 几个事实:

第一次出埃及是海上的;在 Diodorus Siculus 记录 的埃及奴隶时代之后,那些离开埃及的人组成 了希腊和罗马城邦,后来他们向西运动到伊比 利亚半岛,然后到爱尔兰和苏格兰;以色列的大 <mark>部分部落</mark>再也没有回到亚伯拉罕的土地。看看 神对亚伯拉罕,以撒,雅各的应许

摩西记的《出埃及记》第二章:那些和他一起穿 过旷野,进入应许之地的人;七百年后,由于他 们的不信,在阿拉伯的西奈拒绝了神的应许;他 们被掳到亚述;在高加索山脉脚下定居它们消失 在有记载的历史中;直到最近,他们还追踪到了 穿越俄罗斯大草原的部落群体的 DNA;有些转 向南方,前往土耳其和罗马尼亚;另一些则向北 转向斯堪的纳维亚半岛。

威尔士所说的语言与希伯来语非常相似,所 以大多数来威尔士的犹太人在交流上都没有 什么困难。

迦太基帝国的语言——北非在第七届公元前 3 世纪,有希伯来语言和货币一样在耶路撒冷和腓 尼基(现代黎巴嫩)与他施——西班牙南部和地区 贸易之外——让我们 10 在美国失去了部落和广 泛掩盖信息,因为我们 21 世纪的天才教育家们 兜售着他们的达尔文主义信仰:他们相信:我们都 是从猴子进化而来的,猴子奇迹般地从树和石 头进化而来,猴子又奇迹般地从一无所有而来 。看看:詹姆斯·图尔博士澄清了事实和理论之 间的区别。

But the American native population in all parts of the North American continent... have customs, names and songs within their earliest oral traditions.... that are ancient Hebrew at root. We're not referencing the Mormon religion, or British Israelism; we simply acknowledge the archeological evidence of the ancient Hebrew language... imprinted in the copper mines of northern Michigan, etched on rocks throughout the country; and imbedded in the historic uniqueness of various native American tribes like the blond Mandan Indians of the Dakotas, the Iower Sioux Indians of Redwood Falls Minnesota; the Cherokee Indians of Appalachia; and many others with tribal markers showing their Hebrew connections,

Listen to **Dr. Stephen Pigeon** and his scholarly discussion of the 10 Lost tribes of Israel in North America examining the various Hebrew names found within these different tribal groups. Yesha, Yeshuah, Yasha, Yashuah, Yosha, Yoshuah; Jesus, Joshua... as many ask what is the accurate pronunciation of His Name?

Beloved friends, it doesn't matter. He knows our hearts; He hears when you call. He said, He will never leave us or abandon us. Should we wonder that He is so beautiful a Savior? Call Him, you already know His name.

His eyes were as a flame of fire, and on His head were many crowns;

AND HE HAD A NAME WRITTEN, THAT NO ONE KNEW, BUT HE

HIMSELF / and just maybe, some day when all of us from every nation, tribe and tongue are called into His glorious presence, when we see Him face to face, just maybe then... He will share this glorious Name with us. Think about it! Can you imagine?

He wore a robe dipped in blood, and His name is called The Word of God / John said, in the beginning was the Word and the Word was with God.

但是北美大陆各地的美国土著人口…在他们最早的口头传统中都有习俗、名字和歌曲....都是古希伯来语的词根我们指的不是摩门教,也不是英国的以色列教;我们只是承认古代希伯来语的考古证据,它印在密歇根北部的铜矿上,印在全国各地的岩石上;并植根于各个美国土著部落的历史独特性中,比如达科他州的金发曼丹印第安人,明尼苏达州红木瀑布市的苏族印第安人;阿巴拉契亚的切罗基印第安人;还有许多人都有部落标记,显示他们与希伯来语的联系,

请听 Stephen Pigeon 博士和他的学术讨论,关于 10 个失落的以色列部落在北美的研究,在这些不同的部落中发现了不同的希伯来名字。Yesha, Yeshuah, Yasha, Yashuah, Yosha, Yoshuah;耶稣,约书亚···许多人问他的名字的准确发音是什么?

亲爱的朋友,没关系。祂知道我们的心;他听到你的呼唤。他说,他永远不会离开我们或抛弃我们。他是如此美丽的救主,我们应该感到奇怪吗?打电话给他,你已经知道他的名字了。

他的眼睛如火焰,他头上戴着许多冠冕。

又有写着的名字,除了他自己没有 人知道。/也许有一天,我们所有来自不同国 家、不同部族、不同语言的人都被召到他荣耀的 面前,当我们面对面地见到他的时候,也许那时, 他会与我们分享这荣耀的名。想它!你能想象吗?

13 他穿着溅了血的衣服。他的名称 为神之道。/约翰说,太初有道,道与神同在 Isaiah writes: the day of vengeance of our God has arrived; Why is your apparel red? I have trodden the wine press alone; I also will tread them in my anger and trample them in my fury -- Isaiah 61, 63: / so this name we get to know; but can we remember it?

¹⁴ And the armies of heaven joined Him, on white horses, clothed in pure with linen, / His armies joined Him in the way He was going; none getting in front; none lagging behind,

¹⁵ A sharp sword came from His mouth,

that with it He thrash the nations: and He will rule them with a rod of iron / His words are powerful; no one spoke like Him. It doesn't seem like He's going to ask: Can we all just get along? Daniel says, a Stone not made with hands... will come and smash the 4th brutish govt of the world -- which history tells us is roman; so the final generation should look for a pathetic roman govt... hard as iron, needing Messiah to come and smash it,

as He establishes His own kingdom; whether anyone says differently; but no need to argue. When He comes with His rod of iron He will make His point:

and He tramples the winepress of the fierce anger of Almighty God.

¹⁶ And He has a name written on His robe and on His thigh,

KING OF KINGS, AND LORD OF LORDS / which makes you want to shout: Hallelujah

Then I saw an angel standing in the sun, and he shouted with a loud voice,

saying to all the fowls that fly high overhead / this angel has been ready for centuries to do his mission...

以赛亚写道:"我们神报仇的日子到了;你的衣服为什么是红色的?我独自踹酒榨。我也要在怒中践踏他们,在怒中践踏他们。——以赛亚书61,63:但我们能记住它吗?

<mark>'</mark> 在天上的众军,骑着白马,穿着细麻衣,又 白又洁,跟随他。

"有利剑从他口中出来,可以击杀列国。他必用铁杖辖管他们。/他的话很有力;没有人说话像他。他似乎不会问:我们能和睦相处吗?但以理说,一块不是用手做的石头将会来粉碎世界上第四个野蛮政府——历史告诉我们这是罗马政府;所以最后一代人应该寻找一个可悲的罗马政府,像铁一样硬,需要弥赛亚来摧毁它。

他必坚立自己的国。是否有人说不同;但没必要争论。当他带着铁杖来的时候,他要表明他的观点:

并要踹全能神烈怒的酒榨。

<mark>16</mark> 在他衣服和大腿上,有名写着说,

万王之王,万主之主。/这让你想大喊:<mark>哈利路</mark>
亚

17 <mark>我又看见一位天使站在日头中</mark>,向天空所飞 的鸟,大声喊着说,

/这个天使已经为完成他的使命准备了几个世纪…

to gather billions of winged creatures, and he is just waiting for the word! to all the birds, bees, butterflies, bats, bugs, wasps, gnats, flies and mosquitos – all the winged creatures – small and great,

Come, gather together for the great supper of God / the Lord has a sense of humor; for too long there have been too many birdbrains and faithless fools -- all those destroying the world; so now, the King of Creation calls His little birdbrain friends to come for lunch, to detoxify and clean up the environment;

That you may eat the flesh of kings / and other genius despots, tyrants and heads of state,

and the flesh of captains / all the 1 and 2 and 3 and 4 and 5-star generals of endless wars,

and the flesh of mighty men and women / of Wall Street and all the money markets included,

and the flesh of horses, and their riders / in other words, anyone else, even moderate or radical rebels... assembled to war; including anarchists, and global revolutionaries,

and the flesh of all, both freemen and slaves, small and great / all the lawless -- free and slave; nobodies and VIPs alike... like a 9-course meal; dinner is served! And did you notice, these are the greats who thought they could run and hide under some rocks. I guess not!

Then I saw the beast, and the kings of the earth, and their armies / the last roman criminals on earth, gathered together to war against the rider on the horse, and against His army / 2 points: 1. John does not see the battle, he sees an army, somewhat accessory

收集数十亿有翼生物,而他只是在等待命令!所有的鸟、蜜蜂、蝴蝶、蝙蝠、小虫、黄蜂、小蚊、苍蝇和蚊子—所有有翅膀的生物,无论大小,

你们聚集来赴神的大筵席。/上帝有幽默感;太久以来,世界上出现了太多的笨蛋和不忠的傻瓜——所有那些破坏世界的人;所以现在,创世之王叫他的小笨蛋朋友们来吃午饭,去排毒和清理环境;

18 **可以吃君王**/以及其他天才独裁者、暴君和国家元首,

与将军的肉,/无尽战争中的 1 星 2 星 3 星 4 星 和 5 星将军,

壮士与马/包括华尔街在内的所有货币市场,

和骑马者的肉,/换句话说,任何其他人,即使是温和或激进的反叛分子……包括无政府主义者和全球革命者,

并一切自主的为奴的,以及大小人民的肉。/所有无法无天的人一自由的和奴隶的;没有人和贵宾一样喜欢9道菜的一餐;晚餐准备好了!你注意到没有,这些伟人认为他们可以跑到石头下面躲起来。

我猜不是!

" 我看见<mark>那兽</mark>,和地上的君王,并<mark>他们</mark> 的众军,都聚集,要与骑白马的并他的 军兵争战。/2 点:1。约翰看到的不是战斗,他看 到的是军队,某种程度上是附属品

like window dressing, coming with the One on the white horse; who will fight this last battle alone. 2. I bet Las Vegas will be busy; if I were to place bets... those who gathered to war against the rider on the horse, will all be TKO in the first round, before anyone can say: Go to hell!

²⁰ And the beast govt was taken, and with it, the false prophet system that worked fake miracles in its presence, / the last govt with global ambition, driven by a faithless whore, and her admiring wannabe little whoreletts were all seized; escorting this false prophet system: Revelation 13

by which it deceived those who welcomed the mark of the beast, and those who worshiped its image; these both were hurled alive into a lake of fire burning with sulfur / again, it makes you want to shout **Hallelujah**. Those who thought govt was going to deliver them, apparently, it is not. Dr. Dallas Willard of USC wrote: societies around the world are in desperate straits trying to produce people who can merely cope with life on earth in a non-destructive manner. Renovation of the Heart, ©2005. Many think the reconstituted roman agenda is the panacea for, and not the cause of the world's ills; they are wrong.

²¹ And the rest were killed by the sword of the rider of the horse, / the sword that came from His mouth

It is interesting: when light is turned on in the room; light, whatever it is, which travels from the moon to earth faster than we can count: 1, 2 When light is turned on, without delay darkness disappears. And all this will be over, sooner than it takes to read this verse:

and all the fowls ate their fill of their flesh... the cleanup crew might take a little longer.

像橱窗装饰,骑着白马而来;谁将孤军奋战。2. 我打赌拉斯维加斯会很热闹;如果我下赌注...... 那些聚集起来对抗骑马者的人,将在第一轮被 击倒, 在任何人可以说:去死吧!

20 那兽被擒拿,那在兽面前曾行奇事,/最后一 个有全球野心的政府,被一个不忠的妓女所驱 使,她崇拜的那些想成为小娼妓的人全都被抓 住了;护送这个假先知系统:启示录 13

迷惑受兽印记,和拜兽像之人的假 先知, 也与兽同被擒拿。他们两个 就活活地被扔在烧着硫磺的火湖里。

/再一次,它让你想喊<mark>哈利路亚</mark>。那些认为政府会 兑现承诺的人,显然不是。南加州大学的达拉 斯·威拉德博士写道:世界各地的社会正处于绝望的 困境中, 试图培养出只会以非破坏性方式应对地球 上生活的人。心脏的更新, ©2005。许多人认为重 建后的罗马议程是解决世界弊病的灵丹妙药,而不 是罪魁祸首;他们错了。

²¹ 其余的被骑白马者口中出来的剑杀了。 /是他口中所出的剑

有趣的是:当房间里的灯打开时;无论是什么光,从月 球到地球的速度之快,我们数不清:1,2 当灯打开时, 黑暗立即消失。这一切很快就会结束, 比我们读到 这一节还快:

飞鸟都吃饱了他们的肉。/清理队可能需 要更长的时间。